
Protokół nr 51/2017  
LI sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 04 września 2017 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.03 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, przywitał przybyłych gości, stwierdził 
obecność 8 radnych, przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – 
załącznik nr 2) oraz powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik 
Oddziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Jeżyce. 
 
O godz. 19.05 na sesję przybył Radny, pan Robert Radecki. 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 

Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn omówił treść korespondencji, która wpłynęła do 
Osiedla pomiędzy sesjami. Przypomniał o najbliższej imprezie, która odbędzie się w dniach 16-17.09. 
br. na terenie Osiedla Kiekrz (ul. Sanatoryjna). Poinformował o terminie kolejnej, najbliższej sesji Rady 
(18.09.). Obrady kolejnej sesji głównie będą dotyczyły powołania Rady Seniorów. Poinformował o 
spotkaniu z mieszkańcami części południowej Smochowic, w którym będą uczestniczyć 
przedstawiciele Zakładu Lasów Poznańskich. Spotkanie odbędzie się 20.09 br. o godz. 19.00  
w siedzibie Rady Osiedla. Na spotkaniu będzie omawiany temat zagospodarowania terenów przy  
ul. Przytocznej.  
O godz. 19.20 na sesję przybył Radny, pan Marek Leśniak. 
 
Punkt 4: Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Radnemu, panu Robertowi Błoszykowi, 
który poinformował o zbliżającym się rajdzie rowerowo-pieszym. Rajd odbędzie się 16.09.br. Poprosił  
o pomoc w przewiezieniu namiotu nad jezioro do Strzeszynka. Następnie głos zabrał Radny, pan 
Witold Puchalski, poinformował o akcji „Sprzątanie świata”, która odbędzie się na terenie Osiedla 
15.09.br. Poinformował o zbliżających się, planowanych, remontach ulic na terenie Osiedla. Ponownie 
głos zabrał Radny, pan Robert Błoszyk, informując o zakończonych pracach Doraźnej Komisji 
Statutowo - Regulaminowej. Projekt statutu został przekazany do konsultacji do WJPM.  

Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński poinformował, że Zarząd podjął jedna uchwałę  
w sprawie rekomendacji dla Stowarzyszenia „Na rzecz ochrony Zachodniego Klina Zieleni” w zakresie 
organizacji rajdu rowerowo-pieszego. 
 
Punkt 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków 2017 r.   
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LI/236/VII/2017 (załącznik nr 3). 
 
Punkt 8: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w projekcie planu wydatków na 2018 
r. (środki niewykorzystane z 2016 r)  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Przedstawiciel WJPM wyjaśnił, iż wymienione w uchwale środki pochodzą  
z niewykorzystanych środków w ZDM w 2016 r. Wyliczenie środków WJPM otrzymał w sierpniu  
z Wydziału Budżetu i Kontroli. Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania. 



Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LI/237/VII/2017 (załącznik nr 4). 
O godz. 19.40 salę opuścił Radny, pan Maciej Bedyński. 
  
Punkt 9: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych do 
Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego na 2018 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zaproponował Radzie zaopiniowanie czterech projektów zgłoszonych do 
PBO na 2018 r. stanowiących załączniki do niniejszej uchwały. Przedstawił poszczególne projekty. 

1. „Rekreacja na Smochowicach” – pozytywnie, 
2. „Rowerowe Smochowice” – pozytywnie, 
3. „Seniorzy na Smochowicach” – pozytywnie, 
4. „Trasa pieszo-rowerowa na ul. Dąbrowskiego” – negatywnie. 

O godz. 19.45 na sesję przybyła Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska. 
Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwał nr LI/238/VII/2017 (załącznik nr 5). 
 
Punkt 10: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Rady Miasta o uchylenie 
uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z mienia przekazanego jednostce 
pomocniczej gminy do korzystania, położonego pomiędzy ulicami Tczewską, Lubowską  
i Braniewską w Poznaniu (Uchwała nr XCI/1098/IV/2006). 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LI/239/VII/2017 (załącznik nr 6). 
 
Punkt 11: Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o rozpoczęciu prac związanych  
z powstaniem ronda wiadukt ul. Santocka. Najprawdopodobniej rondo powstanie około września 
przyszłego roku. Następnie oddał głos panu Jackowi Szepczyńskiemu, mieszkańcowi ul. Przytocznej, 
który poruszył temat urządzeń zabawowych usytuowanych na terenie zielonym będącym w zarządzie 
Zakładów Lasów Poznańskich i konieczności ich usunięcia. Stwierdził, że urządzenia są odnowione  
i mogą dalej służyć mieszkańcom. Pani Małgorzata Jakubowska dodała, że jeśli zostaną 
zamontowane nowe urządzenia, wtedy stare można usunąć. Następnie głos zabrał pan Wojciech 
Bukowski, który stwierdził, że mieszkańcy ulic Przytocznej, Mrowińskiej, Wituchowskiej są przeciwni 
usunięciu urządzeń. Zapytał czy Rada Osiedla chce usunąć urządzenia nie dając nic w zamian?  
W odpowiedzi Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował, że Rada stara się 
załatwić fundusze na urządzenie, w omawianym miejscu, placu zabaw ze strefą seniora. Stwierdził, że 
teren, o którym mowa jest terenem miejskim, w zarządzie ZLP. Zaproponował, aby wszelkie sprawy 
związane z istniejącymi urządzeniami omówić na najbliższym spotkaniu z Dyrektorem ZLP, panem 
Mieczysławem Brońskim. Następnie głos zabrał pan Lech Sowiński, mieszkaniec ul. Maszewskiej, 
który zwrócił się z pytaniem, co dalej z uspokojeniem ruchu ul. Biskupińskiej (zamknięcie ulicy).  
W odpowiedzi Przewodniczący Rady poinformował, że sprawa idzie w prawidłowym kierunku i jak 
dobrze pójdzie decyzja powinna zapaść do końca września, ale 100 % pewności nie ma.  
  
Punkt 12: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył o godz. 20.30 
 
 

 
 


